



# Dorpsraad Sambeek

<b>Datum</b> 14 aug. 2023	<b>Duur</b> 20:00 – 22:00	<b>Aanwezigen</b> Bestuur: Cor Thijssen Joris Jans	<b>Afwezigen:</b> Eric Botden Jeanette Verstraaten Wiljan Laarakkers
<b>Locatie</b> De Elsenhof	<b>Voorzitter</b> Peter Honig	<b>Leden:</b> Chris Heesemans Christ Tielemans Elly van der Koelen Gaby Gayet Lies Peters Marieke Henst-Willems Peter Honig	<b>Gasten:</b> Gerrit Bierstekers
<b>Reden voor vergadering</b> Algemene ledenvergadering			
<b>Nr.</b>	<b>Besproken / afgesproken onderwerpen</b>		
	<b>Agenda</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Opening</li> <li>2. Gasten</li> <li>3. Notulen vorige vergadering</li> <li>4. Mededelingen, in- en uitgaande stukken</li> <li>5. Werkgroepen</li> <li>6. WVNTTK</li> <li>7. Rondvraag</li> <li>8. Sluiting</li> </ol>		
1	<b>Opening</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Peter opent de vergadering</li> </ul>		
2	<b>Gasten</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gerrit Bierstekers</li> </ul>		
3	<b>Notulen vorige vergadering</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Actielijst is doorgenomen.</li> </ul>		
4	<b>Mededelingen, in- en uitgaande stukken</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Elly moest eerder weg en heeft volgende aangegeven: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vorig jaar heeft Senioren Vereniging voor de 1<sup>ste</sup> keer Samen Soepen georganiseerd. Vanwege positieve reacties wil SV dit jaar weer organiseren en heeft Sociom om ondersteuning gevraagd, Sociom heeft aangegeven geen medewerking te verlenen. Elly vraagt de dorpsraad om een bijdrage van 200 Euro. Het bedrag is akkoord. Cor: vorig jaar heeft dorpsraad voor flyers en 1 consumptie gezorgd. Joris geeft aan dat vorig jaar landelijk bekendheid aan samen soepen is gegeven; zie: <a href="https://samensoepen.nl">https://samensoepen.nl</a></li> <li>• Vorig jaar november 2022 heeft SV Samen Eten georganiseerd en totaal 45 aanmeldingen ontvangen. Dit jaar wil SV weer gaan organiseren: wordt gehouden op 24 november 2023 en 23 maart 2024.</li> <li>• Vorig jaar op 18 juli 2022 om 14:00 is een gesprek geweest bij Gemeente land v Cuijk geweest. Hierbij waren vanuit Sambeek aanwezig: Jan Mulder, Harry Laurant en Elly van de Koelen. Willem was met Tiny en David Sölez en een verkeerskundige. Het gesprek ging over verkeersveiligheid in Sambeek en specifiek de situatie aan de Grotestraat. David heeft gezegd dat hij actie wil ondernemen omdat meerdere dorpen een probleem hebben en meer blauw op straat wil. Waarschijnlijk geen politie maar BOA's. Elly is van mening dat mensen op hufteerig gedrag aangesproken moeten worden. Chris heeft goede ervaring als politie zich regelmatig laat zien. <b>Actie Joris:</b> bij Willem Engbers vragen: hoe is handhaving in Sambeek geregeld en wat, t.o.v. vorig jaar, veranderd is.</li> </ul> </li> </ul>		
5	<b>Werkgroepen</b>		



# Dorpsraad Sambeek

## Werkgroep Groen:

- ivndemaasvallei@outlook.com: donderdag 29 juni 2023 09:48: SambeekGroen
  - Christ heeft zich als contactpersoon aangemeld. **Actie Christ:** en gaat een artikel schrijven voor in RdT.
- verhagro@xs4all.nl: zaterdag 22 juli 2023 16:33: Uitnodiging Bio opendagen estafette door "Bio in Onze buurt" Land van Cuijk:
  - Christ: het aantal biologische land en tuinbouw bedrijven in IvC is volgens Christ te weinig en heeft aandacht nodig. **Actie Christ:** stuk schrijven voor in RdT.

## Werkgroep Verkeer / Werk in Uitvoering:

- wiu@landvancuijk.nl: woensdag 17 mei 2023 08:29: Beantwoording WIU lijst wijk- en dorpsraden 2023 :
  - **Actie Peter:** Bij gemeente vragen wanneer toegewezen punten opgepakt worden.
- **Project Grotestraat:** offerte van Grenspaal12 is ontvangen: Dorpsraad vindt opdrachtformulering goed, echter heeft niet de middelen om opdracht voor offerte te geven. Ook worden extra kosten verwacht als opdracht gegeven wordt. **Actie Gaby:** samen met werkgroep concept brief die vanuit dorpsraad naar gemeente verstuurd zal worden. Opgenomen moet worden: vraag voor financiering, vraag of gemeente met het voorstel van Grenspaal12 verder wil met het plan van aanpak en kosten wil overnemen.

## Werkgroep Openbare voorzieningen, wonen en buitengebied:

- chris.heesemans@ziggo.nl: woensdag 28 juni 2023 12:19: Bloembakken Pastoor de Vochtplein. Chris: 1 is stuk, hoge drukspuit zou al kunnen helpen. Chris heeft gemeld via app. **Actie Chris en Joris:** melding maken, meldingnr. noteren en opvolgen.
- tiny.strik@landvancuijk.nl: woensdag 12 juli 2023 13:46: Subsidieregeling Kernendemocratie KernenCV's en Inwonersinitiatieven. Aanvraag 3-7-2023 van stichting Vastgoedbeheer voor een subsidiebedrag ad. € 7.500,-- t.b.v. initiatief: "Aankleding buitengebied rondom nieuwe MFA, St. Janstoren en zijde Grotestraat 65". Nieuwe zichtaankleding van gebied rond deze gebouwen met veel groen, bomen, wadi, verblijf met zitjes/banken. Cor: Eric heeft een geweldig plan gemaakt en goed onderbouwd. Tiny Strik vond het duidelijk en gaat plan aan het college voorleggen.
- Wonen:
  - Geen nieuws.
- MFA: Cor geeft een update:
  - Cor: bouw ligt op schema; in juli 2024 is geplande oplevering, hierna 3-4 maanden om over te stappen.

## Werkgroep Kermis:

- Chris: Kermis wordt gehouden van 25-28 augustus 2023. Loopt goed en volgens planning.. Goede vrijwilligers. Met organisatie van wielerronde zijn goede afspraken gemaakt. Chris zorgt voor een lijst van sponsors zodat Cor betalingsontvangsten kan controleren. Kroegentocht heeft meer aanmeldingen dan ooit. Route is van Gouden Leeuw, Route 66, Thieu Derks (waar Drummerke staat) en terug naar de Gouden Leeuw.

## Werkgroep Duurzaamheid:

- Peter:
  - Op 5 juli 2023 was bijeenkomst energievisie: het was een denkvisie; waar verwacht wordt dat in 2030 voldoende energie geleverd kan worden. Aquathermie (warmte halen uit de Maas) geeft waarschijnlijk mogelijkheden. Peter vond het te algemeen en niet concreet en heeft probeert om het wat scherper te krijgen.
  - MFA plaatsing zonnepanelen; mogelijkheden voor corporatie wordt bekeken. Subsidie via Postcoderoos is niet mogelijk.

## Werkgroep AED:

- Geen nieuws.

	<p><b>Werkgroep Communicatie:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Outlook regels lijken niet meer te werken. <b>Actie Joris:</b> controleren en weer proberen opnieuw in te richten.</li> <li>• Dorpsvisie: dorpsontwikkelingsplan Chris: vanuit Sambeek input leveren voor visie. In oktober is weer een bijeenkomst en in November voor alle inwoners. Doel van gemeente is voor eind van het jaar omgevingsvisie te leveren. Christ wil een voorzet maken over verschillende thema's. Milieu vereniging heeft een eigen omgevingsvisie gemaakt. Enquêtes zijn geweest: Vraag Joris: staan de enquêtes nog open om op te reageren.</li> <li>• Gerrit Bierstekers stelt zicht voor; hij is voorzitter van SV van Sambeek, en verteld over commissies leefomgeving LvC; schijnbaar 42 organisaties met overlappende raakvlakken. Na een heisessie hebben 7 commissies "Welzijn en ouderen" een beleidsplan gemaakt. Gerrit wil enkele keren per jaar overleg tussen SV en dorpsraad. Christ geeft aan dat dorpsraad graag contact heeft met verschillende verenigingen. SV Sambeek heeft 260 leden; in LvC meer dan 8000. Peter stelt voor 1 vergadering per jaar te organiseren met alle verenigingen met als doel: inzicht welke onderwerpen in het dorp spelen.</li> <li>• willemsmarieke86@gmail.com: maandag 24 juli 2023 14:08: Re: FW: Droom voor je buurt? Doe mee met Kern met Pit: Dag samen, Marieke geeft uitleg over ideeën in haar buurt "De overbeekse Buurt": <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Inzaaien borders Grotestraat</li> <li>○ Verven van brug aan de beek</li> <li>○ Verven van brug bij de kleine stuw overgang</li> <li>○ Informatiebord bij Stuw (Er komen tegenwoordig veel mensen kijken, ivm nieuwe technieken).</li> <li>○ Ophanghaken voor aan lantaarnpalen ivm kapot trekken van ongedierte: <b>Actie Marieke:</b> melding maken met gemeente app.</li> <li>○ Lampjes geheel straat zelfde uniform deze te gebruiken met kerst of Metworst</li> <li>○ Metworst profileren van straat / dorp door versieringen / info etc.</li> <li>○ Kortom, een aantal ideeën uit onze buurtapp.</li> <li>○ <b>Actie Christ</b> helpt Marieke met contacten en opstart ideeën.</li> </ul> </li> <li>• lielvandenbroek@gmail.com: 25 juli 2023 09:41: Hierbij wil ik mij aanmelden als vrijwilliger voor het stemlokaal. Tevens heb ik interesse om deel te nemen in de dorpsraad. Lilianne Nuijten. Joris heeft Lilianne telefonisch gesproken: zij is enthousiast, heeft nu vakantie en zal bij volgende vergadering aanwezig zijn.</li> </ul>		
6	<p><b>WVNTTK</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Cor: bezoek burgemeester is vrijdagmiddag 18 November om 15:30. Het eerder gemaakte voorstel moet definitief gemaakt worden in RdT geplaatst worden. <b>Actie Joris en Cor:</b> uitwerken en indienen. Christ stelt voor om verenigingen uit te nodigen. Gerrit stelt voor om elke vereniging te benaderen.</li> <li>•</li> </ul>		
7	<p><b>Rondvraag</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Voorzitter volgende vergadering wordt Chris.</li> <li>• Marieke meldt zich af voor volgende vergadering.</li> </ul>		
8	<p><b>Sluiting</b></p>		
Datum	Duur	Locatie	Voorzitter
9 okt. 2023	20:00 - 22:00	De Elsenhof	Peter Honig